
 
NEPOTRJEN ZAPISNIK 

  

Zapisnik 3. redne seje Sveta staršev v šolskem letu 2024/2025 

Datum: 05.03.25  Kraj: avla OŠ Brinje Grosuplje  Trajanje: 17.05-19.10  

Prisotni predstavniki staršev: (lista prisotnosti priložena)  

Predstavniki šole:   

Špelca Podgoršek Pirc (ravnateljica), Barbara Flisar (pomočnica ravnateljice), Petra Gumzej (pomočnica 

ravnateljice), Urška Šteh (vodja OŠPP), Alenka Lohkar (vodja POŠ Polica), Monika Rjavec (predsednica 

upravnega odbora šolskega sklada) 

Opravičili odsotnost:  Nevenka Štibernik, Nada Vene, Špela Brajer, Tanja Pance Brlan. 

Odsotni (niso opravičili odsotnosti): Darko Medimurec, , Erika Vidic, Smail Begić, Nevenka Bauer,  Mirko 

Lavrih. 

  

Predlagan je bil naslednji dnevni red:  

1. obravnava zapisnika in sklepov 2. redne seje sveta staršev OŠ Brinje Grosuplje v šolskem letu 
2024/2025,  
2. realizacija LDN v 1. ocenjevalnem obdobju in informacije ravnateljice,  

3. poročilo o delovanju šolskega sklada v letu 2024,  

4. vprašanja staršev z roditeljskega sestanka,  

5. razno. 

 
 

   K 1. točki:  

Predsednica Sveta staršev Lara Romih je pozdravila vse prisotne. Prisotnih 29 članov sveta. Glede na 

sklepe 2. sestanka Sveta staršev, ga. Milena Mehle, PPVI 5, ponovi prošnjo glede pisma za ministrstvo.  

Glasovanje – 29 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH.  

 

 



 
 

SKLEP št.1: 

Svet staršev podpira prizadevanja staršev PPVI glede jutranjega varstva v celotnem obdobju 

osnovnega šolanja.  

 

K 2. točki:  

Ga. ravnateljica Špelca Podgoršek Pirc pozdravi prisotne, ponovi vabilo na otvoritev šolskega prizidka, 

hkrati pa se zahvali vsem učencem, staršem in učiteljem za potrpežljivost med samo gradnjo. 

Ga. Romih povpraša ali bo prišlo do sprememb pri številu učencev v oddelkih. 

Ravnateljica razloži, da med letom ne načrtujejo sprememb, v kolikor pa bodo lahko zagotovili kadre 

bodo uvedli manjše skupine z naslednjim šolskim letom. Glede kadrovskih zadev ravnateljica seznani SS, 

da razmere kontrolirajo, nekaj je sicer bolniških itd, a večjih množičnih sprememb ni.  

Ravnateljica predstavi realizacijo v 1 polletju. Ta je dosežena v celoti (ŽVN, Bazar, prizidek,...), od večjih 

zadev pa poteka še prenova starih sanitarij in v načrtu je tudi prenova avle.  

Ga. Maja Gal-Varga, 4p, se naveže na otvoritev prizidka in sprašuje ali se bo dosedanji 4p z novim šolskim 

letom res že preselil na Brinje?  

Ravnateljica odgovori, da v kolikor bo zaradi povečanega števila učencev na Polici potrebno oblikovati 

dva oddelka 1. razreda, se bo bodoči 5. razred že pridružil obiskovanju šole na Brinju, kjer se bodo 

pomešali s sedanjimi učenci 4. razredov.  

Ga. Romih poudari, da je mešanje učencev priporočeno in v praksi povsod po Sloveniji saj se je v 

preteklosti slabo izkazalo, ko so celotni oddelek s Police dodali drugemu razredu na Brinju.  

 

K 3. točki:  

Ga. Monika Rjavec predstavi Poročilo šolskega sklada v letu 2024, kjer so z donacijami, akcijami zbiranja 

papirja in podobno zbrali okoli 8500 evrov. S tem denarjem so pomagali pri realizaciji ŽVN-jev, izposoji 

smučarske opreme, izletih (Celovec, Celje, zlati bralci, obisku učencev iz Francije,..), gostovanju ob tednu 

otroka, smrti v družini,... Trenutno je na računu okoli 9000 evrov.  

V nadaljevanju so se na šoli odločili, da bodo racionalizirali stroške in položnico za prostovoljni prispevek 

pripeli na spletni strani šole.  

Ravnateljica opozori, da se cene ŽVN drastično zvišujejo, pri ŽVN aktivnostih opazijo celo 30% dvig 

stroškov, kljub temu, da za prevoz in bivanje učiteljev poskrbi občina. Prav tako očina pomaga s 

subvencioniranjem ŽVN za učence, vendar so ta sredstva omejena in bo v prihodnje potrebno zbrati 

sredstva preko Šolskega sklada, da zagotovijo čim boljše aktivnosti tudi v prihodnje.  

G. Sašo Jancigaj, 3.b, predlaga, da bi vsem staršem vnaprej določili minimalni znesek kot prispevek. 



 
 

Ravnateljica razloži, da je šolski inšpektor določil, da mora biti prispevek prostovoljen. Poudari pa, da s 

tem zbranim denarjem ne morejo financirati le socialno ogroženih ampak je prav, da namenijo denar 

tudi za nadstandardni program, v kolikor ne bo zadosti sredstev, bomo težko organizirali ŽVN v 

obstoječem obsegu.  

Ravnateljica predstavi predlog spremembe v članstvu upravnega odbora šolskega sklada, saj se je ena 

članica iz vrst učiteljev upokojila. Na predlog učiteljskega zbora in sveta Zavoda se za članico iz POŠ Polica 

predlaga učiteljico Ano Trontelj. 

Glasovanje: ZA 31 prisotnih, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH.  

 

SKLEP št.2: 

Svet staršev OŠ Brinje se strinja, da Ana Trontelj postane članica Šolskega sklada kot predstavnica POŠ 

Polica. 

 

K 4. točki:  

Ga. Romih povzame vprašanja staršev oddelka 8.c. Vprašanje je, kako poteka sodelovanje učencev pri 

Bralni znački?  

Ravnateljica razloži, da učenci razredne stopnje opravljajo Bralno značko pri razrednikih, učenci 

predmetne stopnje pa pri učiteljicah slovenščine, ob ponedeljkih in torkih oz. po dogovoru z njima.  

Ga. Romih spomni, da je potrebno učence spodbujati k branju saj na zahodu zaradi pomanjkanja bralnih 

navad že opuščajo oddelke knjižnic v šolah. Ravnateljica pove, da je bila vesela, ko je videla tudi učenko, 

ki je brala poljubno knjigo, ne le obveznih.  

Nastja Babnik, 3.p, spomini, da je šofer kombija za prevoze strašil otroke, da jih naslednji dan ne bo prišel 

iskat. Ravnateljica preveri situacijo. 

Barbara Dorić, 4.c, spomni, da stari zapisniki niso dosegljivi na spletnih straneh. Svet staršev zmedeno 

ugotavlja zakaj je tako. Dogovor glede objave zapisnikov podamo na glasovanje. ZA 31 prisotnih, PROTI 

0, ZADRŽANI 0. 

SKLEP št.3: 

Svet staršev se strinja, da se zapisniki objavijo na spletni strani OŠ Brinje, ko jih potrdimo, najkasneje 

v roku 2-3 tednov po sestanku, lahko tudi preko dopisne seje.  

SKLEP št.4: 

Do naslednje seje se v poslovnikih preveri, kakšen je bil dogovor o zapisnikih.  Oziroma ali je bil 

poslovnik s spremembami sploh izglasovan? 

Anže Uranič, 9.b, sprašuje, kje je dosegljiv zapisnik z roditeljskih sestankov. Spomni na težave v razredu, 

9.b.  



 
 

Ravnateljica razloži, da zapisnike roditeljskih sestankov pišejo razredniki, ona jih dobi na vpogled in glede 

na problematiko odreagira.  

Aleksandra Vidmar, 1.b, opozori na problem parkiranja, nesnage v okolici šole in se sprašuje, kdo je 

odgovoren. 

Ravnateljica odgovori, da smo odgovorni vsi. Ponovi, da je športni park v lasti in pristojnosti občine. Žal 

pa se dogaja vandalizem (primer ograje, ki je bila poškodovana še pred prevzemom). 

Tanja Bernetič, 7.c, vpraša ali je s tem seznanjena tudi policija. 

Ravnateljica potrdi, da policijo obveščajo o vsem, tudi Elektro je obveščen o poškodovani ograje okoli 

transformatorja, a se žal prepočasi odzivajo. Spomni, da na igriščih tudi učitelji pobirajo cigaretne ogorke 

zato se dogovarjajo z občino glede nadaljnjih postopkov (ograja, zaklepanje itd).  

Polona Eferl, 2.c, poudari, da nekaj posameznikov meče slabo luč na celotno skupnost. Je rešitev video 

nadzor? 

Karmen Gojič, 1.c, spomni, da so mladostniki skoraj napadli občana, ki jih je opozoril na neprimerno 

obnašanje.  

Ravnateljica poudari, da se zaveda problematike, pozove prisotne, da gradimo odnose z mislijo na to, da 

imamo čudovite otroke, da jim spodbujamo zvedavost, veselje in pogum in hkrati odgovornost.  

Janja Aya Kastelc, 5.a, razmišlja, kako otroke spodbujat k zavedanju, da je šola od vseh? Predlaga učne 

delavnice z izdelavo plakatov. 

Ravnateljica spomni, da so z akcijami ozaveščanja poskrbeli, da se je zmanjšala tudi uporaba WC papirja.  

Polona Eferl, 2.c, poudari, da ne gre skupen denar samo za material ampak, da bi morali otroke učiti tudi 

glede kvalitete časa. Če starša ni doma, je v službi zato da zasluži denar, ki ga ne morejo kar tako 

zapravljati.  

Ravnateljica spomni, da sodelujejo pri iniciativi LEAD FOR ECO JUSTICE, kjer ozaveščajo otroke ne samo 

glede reciklaže materialov ampak jih seznanjajo tudi kako pomembna je trajnostna mobilnosti itd. Ravno 

tako sodelujejo pri čiščenju okolice na Dan zemlje skupaj z učenci.  

Pomočnica ravnateljice spomni, da bi bilo otroke dobro seznaniti tudi s tem, da hrano, ki jo zavrnejo starši 

vseeno plačajo iz družinskega proračuna.  

Tanja Bernetič, 7.c, spomni na problematiko primernega učitelja za matematiko.  

Ravnateljica opozori, da so učiteljico zaposlili, žal pa je prišlo do dolgotrajne bolniške odsotnosti in zdaj 

rešujejo sproti situacijo z nadomestnim učiteljem. Starše spomni, da naj se udeležijo govorilnih ur pri 

učitelju, upoštevamo postopnost in da spletno okolje ni pravi prostor za reševanje teh težav. 

Maja Perme, 6.c, spomni, da učiteljev matematike v celotni državi primanjkuje. Skrbi pa jo odnos otrok 

do avtoritete učitelja.  

Ravnateljica ponovi stališče, da učitelj razredne stopnje lahko uči vse predmete od 1. do 6. razreda.  



 
 

Jasna Vesić, 8.n, spomni na podobno situacijo z učiteljem geografije v preteklosti na neki drugi OŠ.  

Boštjan Traven, 9.c, poved, da ne moremo posploševati načinov poučevanja pri posameznih učiteljih. Kot 

primer navede svoja otroka, kjer ima eden zapisano veliko, drugi pa veliko manj, in to se lahko dogaja pri 

istemu učitelju.  

Matjaž Sinjur, PPVI 3 predlaga pobiranje smeti s strani učencev šole, vsake toliko, v okviru oddelčne 

skupnosti, ne samo na dan zemlje. To bi lahko imelo pozitiven učinek na odmetavanje vsepovprek.   

 

Barbara Dorić, 4.c, spomni na delovne skupine za kodeks oblačenja, problematiko telefonov in 

medvrstniškega nasilja. Kaj se dogaja glede teh tem in kakšni so sklepi? 

Ga. Romih spomni, da je na državni ravni v pripravi peticija za prepoved telefonov in pozove naj 

počakamo, da se tako tudi uredi za vse.  

Ravnateljica spomni, da letos tekom šolskega leta večjih problemov s telefoni ni! 

Matija Bitenc, 3.a, pa sprašuje, ali so delovne skupine oziroma sklepi delovnih skupin doseženi/zaprti?  

Predstavniki sveta staršev se dogovorimo za glasovanje glede ukinjanja delovnih skupin. Pri glasovanju  

je PROTI ukinjanju 23 predstavnikov, ZA 2, VZDRŽANI 5, PRISOTNIH JE 29 predstavnikov staršev.  

SKLEP št.5: 

Delovna skupina glede medvrstniškega nasilja, primernega oblačenja in vnosov telefonov v šolo ostaja 

in se po potrebi aktivira.  

Maja Gal-Varga, 4.p, pohvali preventivne dejavnosti v šoli saj se pri otrocih opazi spremembe v 

razumevanju problematik.  

Ravnateljica razume, da z delavnico NEON lajšajo stisko otrok. Opažajo sicer razliko v sprejemanju pri 

mlajših ali starejših učencih.  

Janja Aya Kastelc, 5.a, spomni na primer delavnice DOBRO SEM, s katero bi lahko v šoli pomagali pri 

stiskah otrok. Gre za 10 tedensko delavnico, 2 uri na teden.  

Ravnateljica si zapiše pobudo.  

Natalija Duračak Bitenc, 2.b, pohvali učiteljice, ker se trudijo olajšati stiske otrok.  

Matija Bitenc, 3.a, poda pobudo, da bi šola poskrbela za več obšolskih/popoldanskih 

aktivnosti/dejavnosti, ker se športna kultura v klubih naslanja preveč na samo tekmovalnost, ki zasede 

ogromno časa staršem in otrokom tudi preko vikendov.  

Ravnateljica opozori, da spodbujajo interesne dejavnosti glede na prostor in kadrovske možnosti. V 

naslednjih letih se uvaja RAP, vendar še ne v naslednjem šolskem letu in bodo poskusili ponudili več 

možnosti, žal pa že sedaj ugotavljajo, da veliko učencev zavrača ali noče sodelovati pri urah športa ali 

izbirnih predmetih s področja športa.  



 
 

Maja Perme, 6.c, opozori, da glede na izkušnje v športu opozarja, da so otroci ciljno orientirani, da 

potrebujejo spodbudo v zmagah in porazih, da se pri športu naučijo veščin za življenje.  

Simon Kavčič, 2.n, poda vpraša ali občino lahko zaprosimo za večjo finančno pomoč pri realizaciji 

dejavnosti? 

Pogovor ne nanese na konkreten odgovor.  

Ker ni bilo več vprašanj, pripomb, se je seja sveta staršev zaključila ob 19.10 uri.  

                                                                                Predsednica Sveta staršev OŠ Brinje Grosuplje:  

Zapisnik:   

Aleš Žemlja         

                                                                                

  

  

  


